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Merkittiin, että Marja Ruokonen teki seuraavan valtuustoaloitteen 
 
Valtuustoaloite 09.08.21 
 
Salon linja-autoasema on useaan otteeseen ollut keskustelun aiheena 
salolaisten puheissa ja tietysti somessa. 
Linja-autoasema on omalta osaltaan myöskin Salon yksi käyntikortti 
kaupunkiin tuleville matkustajille ja kaikille sen käyttäjille. Aseman nykyinen 
tila ei mitenkään imartele Salon imagoa. 
Vasemmistoliiton Salon valtuustoryhmä esittää, että 
asia laitetaan eteenpäin liikenneyksikön valmisteltavaksi niin, että 
yhteistyössä vuokralaisten kanssa haetaan tehokas yhteistyö, kehitetään 
nykyaikainen menetelmä näyttöineen aikatauluista, siivous ja valvonta on 
tehokasta ja että ensi vuoden 2022 talousarvioon varataan toimenpiteisiin 
tarvittava määräraha . 
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Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallitukselle 
valmisteluun. 
 
Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen kello 19:40. 
 

      


